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Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Λ. Αυγενάκη 
 

«Οι αγρότες των περιοχών Μοναστηράκι- Μυκήνες - Φίχτια και Κουτσοπόδι 

αντιμετωπίζουν τεράστιο πρόβλημα έλλειψης νερού άρδευσης» 

Οι περιοχές  Μοναστηράκι- Μυκήνες - Φίχτια και Κουτσοπόδι, του νομού 

Αργολίδας, έχουν έντονη παραγωγική δραστηριότητα σε ποιοτικά αγροτικά προϊόντα. Η 

έκταση τους υπολογίζεται σε 17.000 στρέμματα περίπου.   

Τα τελευταία χρόνια, λόγω της κλιματικής κρίσης και των αναγκών άρδευσης που 

αυξάνονται, παρουσιάζεται σοβαρό πρόβλημα έλλειψης νερού άρδευσης. Ειδικά την 

φετινή χρονιά με την ανομβρία που επικράτησε αλλά και τους καύσωνες που εμφανίστηκαν 

η κατάσταση πλέον είναι δραματική με τους αγρότες των περιοχών αυτών να ανησυχούν 

ακόμα και για την ίδια τους την επιβίωση.  

Το πρόβλημα θα είχε λυθεί εάν το κράτος είχε καταφέρει να ολοκληρώσει το έργο 

άρδευσης των περιοχών αυτών από τις πηγές του Αναβάλου. Έχουν περάσει 12 χρόνια από 

την έναρξη του και έχει ολοκληρωθεί μόνο η πρώτη φάση, ενώ η δεύτερη φάση που αφορά 

το υποέργο: «Βελτιώσεις έργων μεταφοράς και διανομής νερού άρδευσης από δίκτυα 

Αναβάλου σε Κουτσοπόδι, Μυκήνες, Μοναστηράκι, Φίχτια στην Αργολίδα», με 

προϋπολογισμό  περίπου 8 εκατομμύρια έχει κολλήσει χαρακτηριστικά. Η προκήρυξη του 

υποέργου έγινε τον Απρίλιο του 2021.  

Κατά τη συζήτηση σχετικής επίκαιρης ερώτησης μου στη Βουλή στις 14/3/2022 ο 

τότε Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, απάντησε ότι : «Το συγκεκριμένο έργο 

έχει προϋπολογισμό 7.896.000 ευρώ και βρισκόμαστε στη φάση κατακύρωσης της 

σύμβασης με τον ανάδοχο. Η σύμβαση προβλέπει ότι το έργο θα έχει ολοκληρωθεί μέχρι το 

2023.»  

Τελικά όμως δεν βρέθηκε ανάδοχος για το έργο και δημοπράτησή κατέστη άγονη. 

Το έργο θα πρέπει να επαναδημοπρατηθεί με νέο ενημερωμένο προϋπολογισμό. Έχουμε 

όμως φτάσει στα τέλη Ιουλίου του 2023 και καμία σχετική ενέργεια δεν έχει γίνει από το 

Υπουργείο. Η υλοποίηση του έργου έχει παραπεμφθεί στις κυβερνητικές καλένδες, ενώ οι 

αγρότες των περιοχών αυτών βλέπουν τις καλλιέργειες τους να ξεραίνονται από την 

έλλειψη νερού    

 

Βάσει των ανωτέρω ερωτάται ο κύριος Υπουργός :  

 

1. Πότε θα γίνει η επαναδημοπράτηση του υποέργου: «Βελτιώσεις έργων μεταφοράς 

και διανομής νερού άρδευσης από δίκτυα Αναβάλου σε Κουτσοπόδι, Μυκήνες, 

Μοναστηράκι, Φίχτια στην Αργολίδα» και γιατί αυτή καθυστερεί; 

 

2. Ποιο είναι το νέο  χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης του υποέργου, που θα λύσει το 

ζωτικό πρόβλημα της άρδευσης για τους αγρότες των περιοχών αυτών; 

Ο ερωτών βουλευτής 
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